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Vragen van het lid Smaling (SP) aan de Staatssecretaris van Financiën en de 
Minister van Economische Zaken over het bericht dat de Belastingdienst geen 
btw-voordeel geeft aan bewoners die gezamenlijk zonne-energie willen 
betrekken (ingezonden 31 oktober 2014). 

Vraag 1
Ben u op de hoogte van het feit dat de Belastingdienst geen btw-voordeel 
toekent aan projecten die binnen de postcoderoos-regeling vallen, waarbij 
buurtbewoners samen zonne-energie willen opwekken?1 

Vraag 2
Waarom krijgen bewonersprojecten om gezamenlijk zonne-energie op te 
wekken die binnen de postcoderegeling vallen geen btw-voordeel? 

Vraag 3
Bent u van plan om ook voor zonne-energie-projecten binnen de postcode-
roos een btw-voordeel in te stellen? Zo niet, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het wetgevingsoverleg Energie dat is 
gepland op 17 november 2014?

1 «Ophef om subsidie zonne-energie» – Financieel Dagblad, 27 oktober 2014
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